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Dragi chitileni,
A mai trecut un an, un an plin de provocări și de realizări pentru comunitatea noastră.
Au fost, ca în fiecare an, și lucruri bune și unele mai puțin bune în viața fiecăruia dintre noi, dar 
acum, la moment de bilanț, să ne bucurăm de ce avem mai bun și să ne uităm cu speranță către anul 
2019. România se află în an centenar și a fost pentru noi toți prilej să ne gândim câte am realizat 
împreună, dar și câte ar fi trebuit să mai facem. Îmi doresc pentru noi toți un an nou în care să 
punem în practică toate planurile bune și să construim un oraș și mai frumos pentru copiii noștri! 
Va fi un an în care avem mult de muncă, vor fi proiecte mari pentru Chitila care vor ajunge la 
maturitate. Sper că la finalul anului viitor, când va fi un nou moment de bilanț, să ne bucurăm de 
multe realizări. 
Dragii mei, vă doresc sărbători pline de lumină și de liniște și vă asigur că voi fi și în noul an alături 
de dumneavoastră, gata să rezolvăm împreună provocările viitorului! La mulți ani! 
Emilian Oprea 
Primarul Orașului Chitila 
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La fel ca în fiecare an, Chitila 
a păstrat tradiția Sărbătorilor 
de iarnă așezând peste oraș 
clipele de magie și poveste 
aduse de Moșul cel Bun. În 
data de 6 decembrie, la ora 
18:00, la Casa de Cultură 
„Tudor Arghezi”, o mulțime 
de chitileni au venit să se 
bucure, împreună cu 
organizatorii, de spectacolul 
bradului uriaş îmbrăcat în 
perdea de lumini, semn al 
renaşterii şi al sărbătorii. În 
jurul bradului împodobit cu 
sute de beculeţe, cu 
ghirlande şi beteală, așa cum 

cere tradiția așteptării lui Moș 
Crăciun, au venit mulţi copii, 
de mână cu părinți şi bunici, 
au venit tineri şi seniori, 
invitați, oficialităţi şi membri ai 
comunităţii. Le-au fost alături 
talentatele soliste Adda și 
Antonia Grigore, ale căror 
recitaluri au smuls urale și 
ropote de aplauze. Pentru 
momentul cel mai așteptat, 
primarul orașului Emilian 
Oprea a invitat doi dintre 
olimpicii chitileni - Andrei 
Rădulescu și Andrada Matei - 
să aprindă împreună luminile 
de Crăciun, urând tuturor 

sărbători fericite și invitându-i 
să se bucure de magia 
Ajunului. Primăria Chitila și 
redacția „Chitila azi” vă urează 
tuturor sărbători cu bine și un 
an nou fericit!

Sărbători de 
lumină și liniște! 

Doi elevi olimpici au aprins luminile bradului de Crăciun
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Anul proiectelor importante
Dacă pentru comunitatea noastră anul 2018 a fost un an al pașilor 
înainte, cu siguranță 2019 va fi unul al altor proiecte cu deschidere 
către viitorul pe care îl clădim și de care ne vom bucura împreună.

Dragii mei,
2019, în care vom păși peste 
câteva zile, se anunță a fi încă un 
an al începuturilor trainice, un an 
al demarării de noi etape de 
dezvoltare accelerată a oraşului 
nostru. Și, punând în ecuație 
bilanțul realizărilor primarului 
orașului și proiectele pentru anul 
ce vine - așa cum face fiecare 
cetățean la final de an - putem 
constata că tot ceea ce am făcut și 
facem, facem întreaga comunitate 
căreia îi aparținem. Ştiţi cu toţii că 
2018, deși a fost un an destul de 
dificil din cauza unei birocraţii 
prea stufoase şi sufocante, a adus 
orașului o serie de realizări 
deosebite, care l-au făcut să mai 
avanseze pe drumul său de oraș 
european, drum care face să fim 
unul dintre cele mai invidiate 
oraşe din judeţ. Poate că nu atât 
de multe realizări pe cât ne-am fi 
dorit noi dar cu siguranţă au fost 
unele importante pentru cetățeni 
și pentru urbea noastră. A fost un 
an al lucrărilor de infrastructură, 
acolo unde am putut face asta, și 
mă refer la Cartierul III de tineri 
unde am finalizat alimentarea cu 
utilități, am pregătit pentru 
primăvară asfaltarea și vom 
închide în aceste zile cu piatră 
străzile de acolo, pentru a asigura 
peste iarnă o circulație în condiții 
decente până la asfaltare. Apoi, am 
dus rețele de apă și canalizare și pe 
ultima stradă din Chitila, la limita 
cu Mogoșoaia, pe strada Bradului, 
700 de metri de apă curentă și 
canalizare. Și acolo, la fel, am adus 
drumul la cote circulabile până la 
începerea asfaltării.
Dar 2018 a fost anul proiectelor 
importante care se vor 
implementa în anul 2020 și aici 
vorbesc despre cele cinci proiecte 
cu finanțare europeană: Parcul 
Valea Mangului, noua școală 

gimnazială, autobuzele electrice, 
reabilitarea și extinderea 
iluminatului public și reabilitarea 
termică a blocurilor. Au fost 
proiecte multe și solicitante care 
au cerut multă atenție și expertiză 
în pregătire și am pus presiune 
foarte mare pe partenerii cu care 
am lucrat, dar și pe echipa de la 
investiții a primăriei, astfel ca ele 
să poată deveni idei de succes, așa 
încât la ora aceasta am siguranța 
că ele vor fi finanțate. În afară de 
acestea, avem proiectele cu 
finanțare guvernamentală, prin 
PNDL: noua grădiniță și creșă, 
centrul medical, alimentările cu 
apă și canalizare, modernizarea 
școlii „Ion Vișoiu”, modernizarea 
școlilor Ion Olteanu și Rudeni, 
unde licitațiile de proiectare și 
execuție vor fi adjudecate până la 
finalul acestui an și, nu în ultimul 
rând, finalizarea cu avizare a 
Planului Urbanistic General care 
trasează liniile de dezvoltare a 
orașului pe următorii zece ani. 
Trebuie să mai adaug și licitarea 
de către CNI a proiectului noii 
Case de Cultură, unde există acum 
doi ofertanți și sperăm să se 
rezolve licitația chiar în acest an, 
dar și faptul că am finalizat 
proiectele pentru reabilitarea 
termică a celorlalte 14 blocuri care 
nu au finanțare europeană și am 
solicitat finanțare guvernamentală 
pentru anul care va urma.
Însă nu toate proiectele au fost 
finalizate aşa cum ne-am fi dorit, 
din cauza neseriozității celor care 
au câștigat licitațiile și care au 
întârziat lucrările nepermis de 
mult. Și aici mă refer la proiectul 
Valea Mangului, unde lucrările de 
decolmatare și protecție a albiei cu 
palplanșe nu a fost finalizat. 
Suntem în al doilea an de când 
lucrăm în respectiva zona cu un 
constructor foarte neserios, care 

nu a reușit să livreze palplanșele la 
timp și am decis acum câteva zile 
să reziliem contractul cu el și să 
executăm garanția. O a doua 
lucrare care a mers puțin mai greu 
a fost cea de modernizare și 
extindere a sălii de sport care 
trebuia terminată în luna august și 
este gata, iată, aproape de final de 
decembrie. Dar este o lucrare care 
a ieșit foarte bine și acum avem 
pentru copiii noștri, o sală 
modernă, la standardele cele mai 
înalte, ce poate găzdui fără 
probleme competiții de nivel 
international. Și tot la neîmpliniri 
pentru acest an - o neîmplinire 
unde noi nu avem nici o 
intervenție negativă este 
construirea blocului ANL, de 39 de 
apartamente, care a fost licitat și 
câștigat de un constructor din Iași 
cu prețul de 230 de euro/mp, dar 
care a renunțat înainte de 
începerea lucrărilor,  astfel că 
procedura trebuie reluată.
Este un bilanț pozitiv la care 
trebuie să adăugăm și 
problematica complexă legată de 
bunul mers la orașului, de 
modernizarea și maximizarea 
calității serviciilor publice către 
comunitate, concomitent cu 

reducerea costurilor. Sigur că de 
spus ar mai fi multe și multe de 
trecut la capitolul reuşite ale 
anului pe care tocmai îl încheiem 
și am convingerea că cetățenii sunt 
mulțumiți de prestația noastră, de 
ceea ce s-a întâmplat în acest an 
din punct vedere al muncii la 
primărie și al managementului 
orașului. Trebuie însă, să spun că 
toate aceste reușite n-ar fi fost 
posibile fără echipa de specialişti a 
primăriei, cărora vreau să le 
mulţumesc și nici fără implicarea 
comunității, a concetățenilor 
noștri, cărora, la fel, trebuie să le 
mulțumesc pentru că ne sunt 
alături, ne apreciază munca și 
înțeleg că doar împreună putem 
ajunge acolo unde ne dorim.
Vă invit să îmi transmiteţi părerile 
voastre legate de cele de mai sus, 
dar şi preocupările şi problemele 
legate de comunitatea noastră, 
direct pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro sau la 
audienţele unde vă aştept în 
fiecare marţi și vă doresc sărbători 
minunate, luminate de bucurii, 
alături de cei dragi și un an bun, 
cu fericire, sănătate şi împliniri.

Cu drag, Emilian Oprea

Zilele trecute a fost aprobat 
Planul Urbanistic General, 
documentul care 
reglementează dezvoltarea 
Chitilei pentru următorii zece 
ani. Vă prezentăm câteva 
detalii semnificative și ne 
dorim ca în numerele viitoare 
ale ziarului să împărtășim 
cititorilor noile prevederi 
incluse în PUG.

„Planul Urbanistic General 
reactualizat este un cadru 
legislativ și un instrument 
important pentru strategia de 
dezvoltare armonioasă a orașului 

nostru, fără a uita însă nici o clipă 
că arhitectura este destinată 
oamenilor, comunității. 
Reglementările aprobate urmăresc 
atât creşterea stării de mulţumire 
a locuitorilor faţă de condiţiile lor 
de viaţă în Chitila, cât și 
consolidarea prestigiului câştigat 
şi bunul renume al localităţii”, ne-
a spus arhitectul șef al Chitilei, 
Violeta Andrei. Astfel, PUG-ul 
revizuit stabilește printre altele: 
delimitarea unei zone pentru 
activităţi industriale şi de 
depozitare de mare capacitate 
legată de DNCB, îmbunătăţirea 
legăturii între cartierele oraşului 

prin noul pasaj rutier şi pietonal 
din zona străzii Castanilor și 
deschiderea de noi piste de 
biciclete, permisiunea de 
amplasare a serviciilor pentru 
populaţie în centrele de cartier şi 
în lungul Şoselei Banatului, a 
străzii Păcii şi a străzii Castanilor, 
rezervarea de spaţii de legătură 
către Capitală, cu Calea Giulești 
prin Drumul Săbăreni şi cu 
Centura, prin strada Macului. 
Apoi, s-a prevăzut valorificarea 
suprafeţelor de teren liber din 
intravilan, în Rudeni și la nord de 
Valea Mangului, dar și interzicerea 
extinderii industriale către 
interiorul zonei rezidențiale și al 
zonelor de agrement din jurul 
lacului Chitila şi între Valea 
Mangului şi strada I.C. Brătianu 
(fostul drum Chitila-Mogoşoaia).
Au fost stabilite regulamentele de 
înălțime, deschidere, vecinătăți și 
estetică pentru zonele rezidențiale 
și au fost impuse, de asemenea, 
direcțiile de dezvoltare a spaţiilor 
verzi amenajate pentru odihnă-
agrement şi sport astfel încât 
acestea să ofere și protecție 

împotriva poluării produse de 
transportul feroviar de pe 
coridoarele europene IV şi IX, dar 
și de transportul rutier, pe relația 
DN 7 și DNCB. În plus, PUG 
prevede stoparea extinderilor 
industriale către Valea Mangului, 
destinarea ca teren rezidențial a 
zonei de acolo și amenajarea unei 
noi grupări de locuinţe cu parcelă 
proprie pentru tineri, precum și 
extinderea spaţiilor verzi și 
prelungirea cu o fâşie plantată a 
cursului Văii Mangului către 
Pădurea Râioasa. Pe lângă acestea, 
noul regulament urbanistic 
delimitează terenurile pentru 
şcoala primară în cartierul Fabrica 
de Zahăr, centrul comunitar al 
persoanelor în vârstă, şcoala de 
meserii şi centrul medical al 
orașului și impune protejarea 
noilor zone de locuit şi de 
agrement prin plantarea de fâşii 
verzi de protecţie împotriva 
poluării, dar stabilește și 
perimetrul unei viitoare zone 
verzi, ecologice, pe locul fostei 
depozitări de deşeuri menajere din 
Rudeni, la limita cu Chiajna.

De vorbă cu primarul tău

Reabilitarea termică a blocurilor
În 14 decembrie 2018, reprezentanții Primăriei Chitila au avut o 
întâlnire cu locatarii blocurilor aflate în proiectul de reabilitare 
termică pentru care s-a obținut finanțare din fonduri europene.

În cadrul ședinței, participanții au 
fost informați despre stadiul 
proiectului care, în acest moment, 
are Proiectul Tehnic finalizat și a 
fost lansată procedura de atribuire 
a lucrării. Apoi, cetățenilor le-au 
fost prezentate principalele tipuri 
de lucrări care se vor executa în 
cadrul proiectului „Creșterea 
eficienței energetice a blocurilor 
de locuințe din orașul Chitila”. A 
fost expusă și o imagine „randată” 
a aspectului actual și al celui de 
după terminarea reabilitării, iar 
reprezentanții primăriei au 
răspuns întrebărilor adresate de 

cetățeni. Proiectanții au subliniat 
faptul că acest proiect aduce 
beneficii importante locatarilor 
blocurilor respective, de la 
scăderea costurilor cu energia 
termică, până la creșterea 
confortului și a valorii locuinței, 
dar și a calității estetice și a 
impactului vizual al zonei. 
Lucrările vor viza: izolarea termică 
a pereților exteriori cu sisteme 
compozite, înlocuirea tamplăriei 
existențe pe casa scării și pe fațade 
cu tâmplărie PVC cu barieră 
termică, închiderea balcoanelor cu 
tâmplărie termoizolantă PVC, 

Știri

Daruri pentru toți copiii Vaccinare antirabică gratuită

Planul de dezvoltare a orașului pentru următorii zece ani 

Cu ocazia Crăciunului, Primăria 
Chitila a pregătit și anul acesta o 
mulțime de daruri destinate 
tuturor copiilor din oraș. Peste 
1800 de pachete cu daruri, 
jucării, rechizite și, cum altfel, 
multe, multe dulciuri, sosite la 
Primărie din partea Moșului cel 
Bun, au luat drumul tuturor 
școlilor și grădinițelor din oraș, 
îndulcindu-le tuturor vacanța de 
sărbători.

Anual, în perioada octombrie-
februarie, se desfășoară campania 
de vaccinare antirabică a câinilor 
cu stăpân, campanie ce face parte 
din „Programul strategic național 
de combatere a bolilor 
transmisibile de la animal la om”.
Vaccinarea este obligatorie și 
gratuită și, conform Deciziei 
Curții Constituționale a României 
nr. 23/23.01.2018, aceasta nu mai 
este condiționată de identificarea 

câinelui.
Adresele și datele de contact ale 
concesionarului serviciilor 
sanitar-veterinare care prestează 
aceste acțiuni obligatorii și 
gratuite, în orașul Chitila, sunt 
următoarele: CMVI RUSU 
CRISTINEL
AC 14801/12.2013-12.2017, 
prelungire contract subsecvent 
nr. 36/28.04.2017; Dr. Rusu 
Cristinel.

termo-hidroizolarea terasei și a 
planșeului peste ultimul nivel al 
blocului, izolarea termică a 
planșeului peste subsol, refacerea 
canalelor de ventilație din 

apartamente, refacerea trotuarelor 
de protecție, precum și asigurarea 
accesului cu rampe destinate 
persoanelor cu dizabilități. 
Termenul de execuție anunțat de 
edilii orașului este de 5 luni de la 
semnarea contractului de execuție, 
iar autoritățile locale estimează că 
la data de 15 martie vor avea un 
câștigător la procedura de atribuire 

și se va putea semna contractul. 
Prezent la discuția cu cetățenii, 
primarul orașului, Emilian Oprea, 
le-a vorbit acestora și despre 
celelalte proiecte aflate în derulare, 

dar și despre cele pe care primăria 
Chitila dorește să le implementeze 
în continuare.

Orașul se dezvoltă



Anul proiectelor importante
Dacă pentru comunitatea noastră anul 2018 a fost un an al pașilor 
înainte, cu siguranță 2019 va fi unul al altor proiecte cu deschidere 
către viitorul pe care îl clădim și de care ne vom bucura împreună.

Dragii mei,
2019, în care vom păși peste 
câteva zile, se anunță a fi încă un 
an al începuturilor trainice, un an 
al demarării de noi etape de 
dezvoltare accelerată a oraşului 
nostru. Și, punând în ecuație 
bilanțul realizărilor primarului 
orașului și proiectele pentru anul 
ce vine - așa cum face fiecare 
cetățean la final de an - putem 
constata că tot ceea ce am făcut și 
facem, facem întreaga comunitate 
căreia îi aparținem. Ştiţi cu toţii că 
2018, deși a fost un an destul de 
dificil din cauza unei birocraţii 
prea stufoase şi sufocante, a adus 
orașului o serie de realizări 
deosebite, care l-au făcut să mai 
avanseze pe drumul său de oraș 
european, drum care face să fim 
unul dintre cele mai invidiate 
oraşe din judeţ. Poate că nu atât 
de multe realizări pe cât ne-am fi 
dorit noi dar cu siguranţă au fost 
unele importante pentru cetățeni 
și pentru urbea noastră. A fost un 
an al lucrărilor de infrastructură, 
acolo unde am putut face asta, și 
mă refer la Cartierul III de tineri 
unde am finalizat alimentarea cu 
utilități, am pregătit pentru 
primăvară asfaltarea și vom 
închide în aceste zile cu piatră 
străzile de acolo, pentru a asigura 
peste iarnă o circulație în condiții 
decente până la asfaltare. Apoi, am 
dus rețele de apă și canalizare și pe 
ultima stradă din Chitila, la limita 
cu Mogoșoaia, pe strada Bradului, 
700 de metri de apă curentă și 
canalizare. Și acolo, la fel, am adus 
drumul la cote circulabile până la 
începerea asfaltării.
Dar 2018 a fost anul proiectelor 
importante care se vor 
implementa în anul 2020 și aici 
vorbesc despre cele cinci proiecte 
cu finanțare europeană: Parcul 
Valea Mangului, noua școală 

gimnazială, autobuzele electrice, 
reabilitarea și extinderea 
iluminatului public și reabilitarea 
termică a blocurilor. Au fost 
proiecte multe și solicitante care 
au cerut multă atenție și expertiză 
în pregătire și am pus presiune 
foarte mare pe partenerii cu care 
am lucrat, dar și pe echipa de la 
investiții a primăriei, astfel ca ele 
să poată deveni idei de succes, așa 
încât la ora aceasta am siguranța 
că ele vor fi finanțate. În afară de 
acestea, avem proiectele cu 
finanțare guvernamentală, prin 
PNDL: noua grădiniță și creșă, 
centrul medical, alimentările cu 
apă și canalizare, modernizarea 
școlii „Ion Vișoiu”, modernizarea 
școlilor Ion Olteanu și Rudeni, 
unde licitațiile de proiectare și 
execuție vor fi adjudecate până la 
finalul acestui an și, nu în ultimul 
rând, finalizarea cu avizare a 
Planului Urbanistic General care 
trasează liniile de dezvoltare a 
orașului pe următorii zece ani. 
Trebuie să mai adaug și licitarea 
de către CNI a proiectului noii 
Case de Cultură, unde există acum 
doi ofertanți și sperăm să se 
rezolve licitația chiar în acest an, 
dar și faptul că am finalizat 
proiectele pentru reabilitarea 
termică a celorlalte 14 blocuri care 
nu au finanțare europeană și am 
solicitat finanțare guvernamentală 
pentru anul care va urma.
Însă nu toate proiectele au fost 
finalizate aşa cum ne-am fi dorit, 
din cauza neseriozității celor care 
au câștigat licitațiile și care au 
întârziat lucrările nepermis de 
mult. Și aici mă refer la proiectul 
Valea Mangului, unde lucrările de 
decolmatare și protecție a albiei cu 
palplanșe nu a fost finalizat. 
Suntem în al doilea an de când 
lucrăm în respectiva zona cu un 
constructor foarte neserios, care 

nu a reușit să livreze palplanșele la 
timp și am decis acum câteva zile 
să reziliem contractul cu el și să 
executăm garanția. O a doua 
lucrare care a mers puțin mai greu 
a fost cea de modernizare și 
extindere a sălii de sport care 
trebuia terminată în luna august și 
este gata, iată, aproape de final de 
decembrie. Dar este o lucrare care 
a ieșit foarte bine și acum avem 
pentru copiii noștri, o sală 
modernă, la standardele cele mai 
înalte, ce poate găzdui fără 
probleme competiții de nivel 
international. Și tot la neîmpliniri 
pentru acest an - o neîmplinire 
unde noi nu avem nici o 
intervenție negativă este 
construirea blocului ANL, de 39 de 
apartamente, care a fost licitat și 
câștigat de un constructor din Iași 
cu prețul de 230 de euro/mp, dar 
care a renunțat înainte de 
începerea lucrărilor,  astfel că 
procedura trebuie reluată.
Este un bilanț pozitiv la care 
trebuie să adăugăm și 
problematica complexă legată de 
bunul mers la orașului, de 
modernizarea și maximizarea 
calității serviciilor publice către 
comunitate, concomitent cu 

reducerea costurilor. Sigur că de 
spus ar mai fi multe și multe de 
trecut la capitolul reuşite ale 
anului pe care tocmai îl încheiem 
și am convingerea că cetățenii sunt 
mulțumiți de prestația noastră, de 
ceea ce s-a întâmplat în acest an 
din punct vedere al muncii la 
primărie și al managementului 
orașului. Trebuie însă, să spun că 
toate aceste reușite n-ar fi fost 
posibile fără echipa de specialişti a 
primăriei, cărora vreau să le 
mulţumesc și nici fără implicarea 
comunității, a concetățenilor 
noștri, cărora, la fel, trebuie să le 
mulțumesc pentru că ne sunt 
alături, ne apreciază munca și 
înțeleg că doar împreună putem 
ajunge acolo unde ne dorim.
Vă invit să îmi transmiteţi părerile 
voastre legate de cele de mai sus, 
dar şi preocupările şi problemele 
legate de comunitatea noastră, 
direct pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro sau la 
audienţele unde vă aştept în 
fiecare marţi și vă doresc sărbători 
minunate, luminate de bucurii, 
alături de cei dragi și un an bun, 
cu fericire, sănătate şi împliniri.

Cu drag, Emilian Oprea

Zilele trecute a fost aprobat 
Planul Urbanistic General, 
documentul care 
reglementează dezvoltarea 
Chitilei pentru următorii zece 
ani. Vă prezentăm câteva 
detalii semnificative și ne 
dorim ca în numerele viitoare 
ale ziarului să împărtășim 
cititorilor noile prevederi 
incluse în PUG.

„Planul Urbanistic General 
reactualizat este un cadru 
legislativ și un instrument 
important pentru strategia de 
dezvoltare armonioasă a orașului 

nostru, fără a uita însă nici o clipă 
că arhitectura este destinată 
oamenilor, comunității. 
Reglementările aprobate urmăresc 
atât creşterea stării de mulţumire 
a locuitorilor faţă de condiţiile lor 
de viaţă în Chitila, cât și 
consolidarea prestigiului câştigat 
şi bunul renume al localităţii”, ne-
a spus arhitectul șef al Chitilei, 
Violeta Andrei. Astfel, PUG-ul 
revizuit stabilește printre altele: 
delimitarea unei zone pentru 
activităţi industriale şi de 
depozitare de mare capacitate 
legată de DNCB, îmbunătăţirea 
legăturii între cartierele oraşului 

prin noul pasaj rutier şi pietonal 
din zona străzii Castanilor și 
deschiderea de noi piste de 
biciclete, permisiunea de 
amplasare a serviciilor pentru 
populaţie în centrele de cartier şi 
în lungul Şoselei Banatului, a 
străzii Păcii şi a străzii Castanilor, 
rezervarea de spaţii de legătură 
către Capitală, cu Calea Giulești 
prin Drumul Săbăreni şi cu 
Centura, prin strada Macului. 
Apoi, s-a prevăzut valorificarea 
suprafeţelor de teren liber din 
intravilan, în Rudeni și la nord de 
Valea Mangului, dar și interzicerea 
extinderii industriale către 
interiorul zonei rezidențiale și al 
zonelor de agrement din jurul 
lacului Chitila şi între Valea 
Mangului şi strada I.C. Brătianu 
(fostul drum Chitila-Mogoşoaia).
Au fost stabilite regulamentele de 
înălțime, deschidere, vecinătăți și 
estetică pentru zonele rezidențiale 
și au fost impuse, de asemenea, 
direcțiile de dezvoltare a spaţiilor 
verzi amenajate pentru odihnă-
agrement şi sport astfel încât 
acestea să ofere și protecție 

împotriva poluării produse de 
transportul feroviar de pe 
coridoarele europene IV şi IX, dar 
și de transportul rutier, pe relația 
DN 7 și DNCB. În plus, PUG 
prevede stoparea extinderilor 
industriale către Valea Mangului, 
destinarea ca teren rezidențial a 
zonei de acolo și amenajarea unei 
noi grupări de locuinţe cu parcelă 
proprie pentru tineri, precum și 
extinderea spaţiilor verzi și 
prelungirea cu o fâşie plantată a 
cursului Văii Mangului către 
Pădurea Râioasa. Pe lângă acestea, 
noul regulament urbanistic 
delimitează terenurile pentru 
şcoala primară în cartierul Fabrica 
de Zahăr, centrul comunitar al 
persoanelor în vârstă, şcoala de 
meserii şi centrul medical al 
orașului și impune protejarea 
noilor zone de locuit şi de 
agrement prin plantarea de fâşii 
verzi de protecţie împotriva 
poluării, dar stabilește și 
perimetrul unei viitoare zone 
verzi, ecologice, pe locul fostei 
depozitări de deşeuri menajere din 
Rudeni, la limita cu Chiajna.

De vorbă cu primarul tău

Reabilitarea termică a blocurilor
În 14 decembrie 2018, reprezentanții Primăriei Chitila au avut o 
întâlnire cu locatarii blocurilor aflate în proiectul de reabilitare 
termică pentru care s-a obținut finanțare din fonduri europene.

În cadrul ședinței, participanții au 
fost informați despre stadiul 
proiectului care, în acest moment, 
are Proiectul Tehnic finalizat și a 
fost lansată procedura de atribuire 
a lucrării. Apoi, cetățenilor le-au 
fost prezentate principalele tipuri 
de lucrări care se vor executa în 
cadrul proiectului „Creșterea 
eficienței energetice a blocurilor 
de locuințe din orașul Chitila”. A 
fost expusă și o imagine „randată” 
a aspectului actual și al celui de 
după terminarea reabilitării, iar 
reprezentanții primăriei au 
răspuns întrebărilor adresate de 

cetățeni. Proiectanții au subliniat 
faptul că acest proiect aduce 
beneficii importante locatarilor 
blocurilor respective, de la 
scăderea costurilor cu energia 
termică, până la creșterea 
confortului și a valorii locuinței, 
dar și a calității estetice și a 
impactului vizual al zonei. 
Lucrările vor viza: izolarea termică 
a pereților exteriori cu sisteme 
compozite, înlocuirea tamplăriei 
existențe pe casa scării și pe fațade 
cu tâmplărie PVC cu barieră 
termică, închiderea balcoanelor cu 
tâmplărie termoizolantă PVC, 

Știri

Daruri pentru toți copiii Vaccinare antirabică gratuită

Planul de dezvoltare a orașului pentru următorii zece ani 

Cu ocazia Crăciunului, Primăria 
Chitila a pregătit și anul acesta o 
mulțime de daruri destinate 
tuturor copiilor din oraș. Peste 
1800 de pachete cu daruri, 
jucării, rechizite și, cum altfel, 
multe, multe dulciuri, sosite la 
Primărie din partea Moșului cel 
Bun, au luat drumul tuturor 
școlilor și grădinițelor din oraș, 
îndulcindu-le tuturor vacanța de 
sărbători.

Anual, în perioada octombrie-
februarie, se desfășoară campania 
de vaccinare antirabică a câinilor 
cu stăpân, campanie ce face parte 
din „Programul strategic național 
de combatere a bolilor 
transmisibile de la animal la om”.
Vaccinarea este obligatorie și 
gratuită și, conform Deciziei 
Curții Constituționale a României 
nr. 23/23.01.2018, aceasta nu mai 
este condiționată de identificarea 

câinelui.
Adresele și datele de contact ale 
concesionarului serviciilor 
sanitar-veterinare care prestează 
aceste acțiuni obligatorii și 
gratuite, în orașul Chitila, sunt 
următoarele: CMVI RUSU 
CRISTINEL
AC 14801/12.2013-12.2017, 
prelungire contract subsecvent 
nr. 36/28.04.2017; Dr. Rusu 
Cristinel.

termo-hidroizolarea terasei și a 
planșeului peste ultimul nivel al 
blocului, izolarea termică a 
planșeului peste subsol, refacerea 
canalelor de ventilație din 

apartamente, refacerea trotuarelor 
de protecție, precum și asigurarea 
accesului cu rampe destinate 
persoanelor cu dizabilități. 
Termenul de execuție anunțat de 
edilii orașului este de 5 luni de la 
semnarea contractului de execuție, 
iar autoritățile locale estimează că 
la data de 15 martie vor avea un 
câștigător la procedura de atribuire 

și se va putea semna contractul. 
Prezent la discuția cu cetățenii, 
primarul orașului, Emilian Oprea, 
le-a vorbit acestora și despre 
celelalte proiecte aflate în derulare, 

dar și despre cele pe care primăria 
Chitila dorește să le implementeze 
în continuare.

Orașul se dezvoltă



Drumul de la 
pasiune la succes

Sunt oameni pentru care locul tăinuit al sufletului lor se află undeva 
la mii de metri înălţime. Sunt cuceritorii aerului, zburătorii. Cât risc 
e în pasiunea lor și câtă ştiinţă şi ce calităţi îţi trebuie pentru asta?

Poveste de succes

activitățile comunității. 
Viața lui de zi cu zi poate să 
pară, însă, multora dintre 
noi, desprinsă din filme. 
Pilotează avioane de peste 
25 de ani și este unul dintre 
cei mai cunoscuți și apreciați 
comandanți ai companiei 
Tarom. O zi obișnuită 
înseamnă pentru el să urce 
deasupra norilor, să treacă 
prin furtuni sau vreme bună 
și să ducă sute de oameni în 
siguranță la destinație. 
Pregătește fiecare zbor cu 
minuțiozitatea și 
perfecționismul unui 
adevărat profesionist care și-
a dedicat mare parte din 
viață uneia dintre cele mai 
frumoase meserii din lume.

E fascinant să îl auzi 
povestind despre zbor, 
despre magia meseriei sale, 
dar și despre 
responsabilitatea și 
seriozitatea pe care le 
implică. Și tocmai pentru că 
își dorește să insufle iubirea 
de zbor, le vorbește de multe 

ori celor mici despre această 
meserie, îi îndrumă pe mulți 
tineri spre aviație și îi 
instruiește pe piloți spre 
perfecționare. Nu e doar 
pilot, este și instructor 
examinator. Crede că 
această dimensiune 
educativă este la fel de 
importantă ca zborul în sine, 
pentru că a da mai departe 
învățătura este egal cu a 
împărți și celorlalți din 
știința și pasiunea ta. 
Mesajul pe care îl transmite 
Emil Dobrovolschi celor care 
vor se intre în lumea aviației 
sau doar să înțeleagă ce 
înseamnă să fii pilot 

profesionist este că pasiunea 
pentru ceea ce faci poate fi 
declanșatorul succesului. Iar 
pentru că povestea sa de 
succes este cu adevărat 
„molipsitoare”, Emil 
Dobrovolschi este invitat 
frecvent să le vorbească 
oamenilor, în cadrul multor 
evenimente, tocmai despre 
pasiunea de a face ceva, 
despre profesionalism și 
motivație.
Pentru Emil Dobrovolschi 
fiecare zi e o aventură 
frumoasă, cu cer, cu aripi și 
nori, cu hărți și vorbe în eter 
și cu întoarceri acasă, în 
Chitila...Își face meseria cu pasiune, 

pentru că pasiunea lui este 
chiar meseria pe care o are - 
zborul! Poate l-ați întâlnit la 
magazinul din colț sau în 
parc, plimbându-și fetița de 
11 luni sau poate la școală, 
unde mai vine din când în 
când să le vorbească celor 
mici despre cât de 
important e să îți urmezi 
visele. Sau poate că doar l-
ați zărit pe străzile din oraș, 

îmbrăcat în uniforma 
impecabilă de pilot 
comandant.

Cea mai frumoasă meserie 
din lume
Emil Dobrovolschi s-a 
născut în Sibiu, dar este de 
câțiva ani chitilean și e 
foarte mândru de acest 
lucru. Îi place să trăiască în 
Chitila și încearcă să se 
implice cât mai mult în 

le stăpânesc. Spun într-o 
oarecare măsură pentru că 
fără studiu adecvat, 
perfecțiunea greu poate fi 
atinsă, iar eu, în afară de un 
an de școala populară de 
muzică, secțiunea pian, nu 
am avut o direcție anume, 
ceea ce regret enorm. Cu 
siguranță că cel mai 
important punct de cotitură 
în formarea mea ca om de 
meserie a fost privilegiul 
care mi s-a acordat de a 
lucra într-un atelier de 
vitraliu și gravură pe sticlă, 
lucru care s-a întâmplat în 
anul 2010, când l-am 
cunoscut pe Gabriel 
Antoniu, omul care m-a 
învățat ce înseamnă atenția 
la detaliu, lucrul „cu 
mănuși”, atât la propriu, cât 
și la figurat și, poate cel mai 
important lucru, faptul că 
„se poate”. Atelierul său a 
fost și locul unde am început 
să fac primii pași în desenul 
computerizat. Acum, 
activitatea mea este exclusiv 
orientată către proiectul 
„ZIA”, o acțiune pornită cu 
gândul la strămoșii noștri 
daci, totodată un omagiu 
adus tuturor celor care au 
păstrat și dus mai departe 
tradițiile noastre. Fie că e 
vorba de civilizația Cucuteni, 
de Constantin Brâncuși sau 
de emblematicul motiv 
tradițional românesc, cuprul 
și alama sunt două materiale 
ce găzduiesc atât de bine și 
de frumos elementele 
reprezentative ce ne trimit 
cu gândul la înaintașii 
nostri. A lucra în propriul 
atelier mi-a oferit ocazia de a 
experimenta tehnici noi, 
chiar dacă asta a însemnat 
ca multe materiale să ajungă 
la coșul de gunoi. “Eșecul nu 
este o opțiune”, cum bine s-a 
spus undeva, iar satisfacția 
reușitei este pe măsură. Am 
pierdut șirul proiectelor 
finalizate de-a lungul anilor, 
dar uneori mi se întâmplă să 
revăd lucrări mai vechi și, 
recunosc, unele îmi par de o 

naivitate copilărească, dar 
fără a-mi fi rușine cu ele, ci 
dimpotrivă, vederea lor îmi 
aduce acea bucurie inocentă 
a reușitei. A primei reușite. 
Apoi vine experiența care îți 
dă siguranța de sine, dar 
fără a te priva de bucuria 
rezultatului final. Acum știu 
că va ieși exact așa cum mi-
am imaginat. Poate nu din 
prima încercare, dar, cu cât 
este mai muncit, povestea 
devine mai bogată. Și fiecare 
obiect are o poveste! Nu mă 
refer doar la cele trecute 

prin mintea și mâinile mele, 
dar când vine vorba de cele 
create de mine, cunosc 
povestea fiecăruia, de la 
coala albă și creionul gata de 
atac, până la forma finală, 
când uneltele sunt puse la 
locul lor și doar așchiile din 
palme îmi mai aduc aminte 
de zbaterile facerii. Nu pot 
spune că activitatea mea a 
fost sau este una de succes. 
Nu succes în accepțiunea 
universală, dar un succes 
personal, constând în 
libertate de mișcare și 
exprimare și completat de 
satisfacții financiare exact 

atât cât îmi trebuie. Mare 
parte din uneltele mele sunt 
de manufactură proprie. Fie 
că e vorba de un simplu 
ciocan special pentru 
modelat alamă, un dispozitiv 
de îndoit țeavă sau un aparat 
de gravură electro-chimică, 
toate mi-au adus aceeași 
satisfacție. Îmi pare un lucru 
firesc să poți aduce materia 
primă, dintr-o formă fără 
caracter într-una complexă, 
dătătoare de emoție sau pur 
și simplu practică, utilă, care 
la rândul ei să facă parte din 

procesul creației. Într-o eră 
cu acces la toate cunoștințele 
tehnice ale omenirii, e păcat 
să nu încerci să faci un lucru 
care să dureze. Asta ar trebui 
să încerce, măcar o dată, 
fiecare dintre noi. O brățară 
mamei, prietenei sau soției, 
un cadou unui prieten drag, 
ceva palpabil care să rămână 
peste ani, care să surprindă 
și să înmagazineze acea 
emoție a momentului 
respectiv. Ăsta e farmecul 
absolut al obiectelor 
realizate manual și 
individual: sunt de fapt, 
conserve de sentimente”.

Artă creată manual,
 în straie de poveste

Talent, imaginaţie şi multă muncă- acestea ar fi reperele drumului 
către succes al lui Sorin Radu, chitileanul maestru al gravurii 
metalului și al accesoriilor handmade ZIA, un creator special, 
pentru care bijuteriile sale sunt un alt fel de a vorbi despre oameni.

„Ce se întâmplă atunci când 
ai o mie de pasiuni, dar nu 
ai timp de niciuna?! Încerci 
să-ți faci din ele un mod de 
a trăi. E adevărat că e greu 
la început, mai ales atunci 
când vine momentul să te 
desparți de obiectele pe 
care le-ai creat, pentru că 
ăsta e compromisul ce 
trebuie făcut, dar cu timpul 
începi să te obișnuiești, iar 
acest lucru e înlesnit de 
bucuria oamenilor de a 
folosi sau purta rodul 
muncii tale, atunci când 
efortul tău e răsplătit nu 

numai material. Nu știu 
când m-am transformat din 
copilul “stricător”, spaima 
jucăriilor demontate pentru 
a vedea “ce au înăuntru” și 
niciodată montate la loc, în 
copilul care sunt acum, 
care încă mai demontez 
lucruri, singura diferență 

fiind că le și montez la loc. 
Sau, mă rog, doar pe cele 
care merită. Anii au trecut 
repede și experiența s-a 
acumulat rapid, sprijinită 
permanent de curiozitatea 
și interesul față de tot ce 
înseamnă artă, meșteșug, 
mecanică și cam tot ce 
mișcă în materie de 
frumos. Fascinat de cum a 
reușit omul să modeleze 
metalul, piatra, sunetul, am 
încercat permanent să 
înțeleg cum funcționează 
lucrurile și să vreau să 
creez și eu la rândul meu 

lucruri care să dureze, să 
aducă un strop de bucurie 
în viața oamenilor. Pictură, 
litografie, metaloplastie, 
gravură, serigrafie și 
vitraliu, sunt doar câteva 
din tehnicile pe care, de-a 
lungul anilor, am învățat 
într-o oarecare măsură să 

Poveste de succes

Monumentele Reîntregirii, ridicate pentru veacuri
Catedrala Reîntregirii 
Neamului și a Încoronării
Pe locul fostei biserici ridicată de 
Mihai Viteazul la Alba Iulia a fost 
construită Catedrala Reîntregirii 
Neamului cu sprijinul financiar al 
Familiei Regale, iar la 8 octombrie 
1922 a avut loc sfințirea și 
primirea hramului Sfinții 
Arhangheli Mihail și Gavril. Pe 15 
octombrie 1922 are loc aici 
încoronarea Regelui Ferdinand și 
a Reginei Maria ca suverani ai 
României Mari. La ceremonial 
participă Ion I.C. Brătianu, 
Președinții celor două Camere, 
Regina Elisabeta a Greciei și 

Regina Maria a Iugoslaviei, 
precum și Principii Carol, Ileana și 
Nicolae. Regele Ferdinand s-a 
încoronat cu o coroană din oțel 
turnată din metalul tunurilor 
Războiului de Independență.

Arcul de Triumf
Construcția Arcului a început în 
1922, în zona șoselei Kiseleff - 
acesta fiind ridicat cu beton armat 
și cu basoreliefurile exterioare din 
ipsos - și a fost inaugurat cu ocazia 
încoronării suveranilor români 
dar, din cauza intemperiilor, s-a 
degradat rapid. În 1935 se 
deschide sesiunea de donații 
pentru ridicarea unui nou 
monument, se strâng 7 milioane 
de lei, iar în 1936 se construiește 
prezentul Arc de Triumf, după 
modelul celui francez, din Paris, 
cu o lungime de 11 m, o lățime de 
9,5 m și o lățime de 27 m. 
Cei doi stâlpi au scări interioare 
care duc pe terasă. Arhitectul 

Petre Antonescu conduce 
lucrările, fiind ajutat de către 
Alexandru Călinescu, Mac 
Constantinescu, Ion Jalea, 
Dimitrie Paciurea și Costin 
Petrescu. Pe fațada sudică se află 
reprezentarea victoriei, iar pe 

fațada nordică sunt alegoriile 
bărbăției, credinței și alte două 
victori. 
La 1 Decembrie 1936, la 18 ani de 
la Unirea Transilvaniei cu 
România, în prezența Regelui 
Carol al II-lea, Reginei Maria și 
Prințului moștenitor Mihai, este 
inaugurat Arcul de Triumf.

Crucea de pe Caraiman
Acest monument a fost construit 
între 1926-1928, la inițiativa 
Reginei Maria și Regelui 
Ferdinand, ca un omagiu adus 
jertfei soldaților români în 
Războiul de Reîntregire. Crucea se 
află la 2210 m, are o înălțime de 
28 m, cu două brațe de 7 m fiecare 
și este cea mai înaltă cruce din 
lume situată pe un vârf muntos. 
Ideea construirii sale a aparținut 
Reginei Maria și s-a realizat din 
donațiile unor firme private sau de 
stat. A fost proiectat de arhitecții 
români George Cristinel și 
Constantin Procopiu și executat de 
către direcția de poduri din cadrul 
CFR. Inaugurarea monumentului 
s-a făcut la 14 Noiembrie 1928. 
Instalația electrică vizibilă de la 
zeci de km depărtare (300 de 
becuri de câte 500 W fiecare) a 
fost alimentată de la stația Coștila, 
iar în perioada comunistă s-a vrut 
să se monteze în vârf o stea roșie.



Drumul de la 
pasiune la succes

Sunt oameni pentru care locul tăinuit al sufletului lor se află undeva 
la mii de metri înălţime. Sunt cuceritorii aerului, zburătorii. Cât risc 
e în pasiunea lor și câtă ştiinţă şi ce calităţi îţi trebuie pentru asta?

Poveste de succes

activitățile comunității. 
Viața lui de zi cu zi poate să 
pară, însă, multora dintre 
noi, desprinsă din filme. 
Pilotează avioane de peste 
25 de ani și este unul dintre 
cei mai cunoscuți și apreciați 
comandanți ai companiei 
Tarom. O zi obișnuită 
înseamnă pentru el să urce 
deasupra norilor, să treacă 
prin furtuni sau vreme bună 
și să ducă sute de oameni în 
siguranță la destinație. 
Pregătește fiecare zbor cu 
minuțiozitatea și 
perfecționismul unui 
adevărat profesionist care și-
a dedicat mare parte din 
viață uneia dintre cele mai 
frumoase meserii din lume.

E fascinant să îl auzi 
povestind despre zbor, 
despre magia meseriei sale, 
dar și despre 
responsabilitatea și 
seriozitatea pe care le 
implică. Și tocmai pentru că 
își dorește să insufle iubirea 
de zbor, le vorbește de multe 

ori celor mici despre această 
meserie, îi îndrumă pe mulți 
tineri spre aviație și îi 
instruiește pe piloți spre 
perfecționare. Nu e doar 
pilot, este și instructor 
examinator. Crede că 
această dimensiune 
educativă este la fel de 
importantă ca zborul în sine, 
pentru că a da mai departe 
învățătura este egal cu a 
împărți și celorlalți din 
știința și pasiunea ta. 
Mesajul pe care îl transmite 
Emil Dobrovolschi celor care 
vor se intre în lumea aviației 
sau doar să înțeleagă ce 
înseamnă să fii pilot 

profesionist este că pasiunea 
pentru ceea ce faci poate fi 
declanșatorul succesului. Iar 
pentru că povestea sa de 
succes este cu adevărat 
„molipsitoare”, Emil 
Dobrovolschi este invitat 
frecvent să le vorbească 
oamenilor, în cadrul multor 
evenimente, tocmai despre 
pasiunea de a face ceva, 
despre profesionalism și 
motivație.
Pentru Emil Dobrovolschi 
fiecare zi e o aventură 
frumoasă, cu cer, cu aripi și 
nori, cu hărți și vorbe în eter 
și cu întoarceri acasă, în 
Chitila...Își face meseria cu pasiune, 

pentru că pasiunea lui este 
chiar meseria pe care o are - 
zborul! Poate l-ați întâlnit la 
magazinul din colț sau în 
parc, plimbându-și fetița de 
11 luni sau poate la școală, 
unde mai vine din când în 
când să le vorbească celor 
mici despre cât de 
important e să îți urmezi 
visele. Sau poate că doar l-
ați zărit pe străzile din oraș, 

îmbrăcat în uniforma 
impecabilă de pilot 
comandant.

Cea mai frumoasă meserie 
din lume
Emil Dobrovolschi s-a 
născut în Sibiu, dar este de 
câțiva ani chitilean și e 
foarte mândru de acest 
lucru. Îi place să trăiască în 
Chitila și încearcă să se 
implice cât mai mult în 

le stăpânesc. Spun într-o 
oarecare măsură pentru că 
fără studiu adecvat, 
perfecțiunea greu poate fi 
atinsă, iar eu, în afară de un 
an de școala populară de 
muzică, secțiunea pian, nu 
am avut o direcție anume, 
ceea ce regret enorm. Cu 
siguranță că cel mai 
important punct de cotitură 
în formarea mea ca om de 
meserie a fost privilegiul 
care mi s-a acordat de a 
lucra într-un atelier de 
vitraliu și gravură pe sticlă, 
lucru care s-a întâmplat în 
anul 2010, când l-am 
cunoscut pe Gabriel 
Antoniu, omul care m-a 
învățat ce înseamnă atenția 
la detaliu, lucrul „cu 
mănuși”, atât la propriu, cât 
și la figurat și, poate cel mai 
important lucru, faptul că 
„se poate”. Atelierul său a 
fost și locul unde am început 
să fac primii pași în desenul 
computerizat. Acum, 
activitatea mea este exclusiv 
orientată către proiectul 
„ZIA”, o acțiune pornită cu 
gândul la strămoșii noștri 
daci, totodată un omagiu 
adus tuturor celor care au 
păstrat și dus mai departe 
tradițiile noastre. Fie că e 
vorba de civilizația Cucuteni, 
de Constantin Brâncuși sau 
de emblematicul motiv 
tradițional românesc, cuprul 
și alama sunt două materiale 
ce găzduiesc atât de bine și 
de frumos elementele 
reprezentative ce ne trimit 
cu gândul la înaintașii 
nostri. A lucra în propriul 
atelier mi-a oferit ocazia de a 
experimenta tehnici noi, 
chiar dacă asta a însemnat 
ca multe materiale să ajungă 
la coșul de gunoi. “Eșecul nu 
este o opțiune”, cum bine s-a 
spus undeva, iar satisfacția 
reușitei este pe măsură. Am 
pierdut șirul proiectelor 
finalizate de-a lungul anilor, 
dar uneori mi se întâmplă să 
revăd lucrări mai vechi și, 
recunosc, unele îmi par de o 

naivitate copilărească, dar 
fără a-mi fi rușine cu ele, ci 
dimpotrivă, vederea lor îmi 
aduce acea bucurie inocentă 
a reușitei. A primei reușite. 
Apoi vine experiența care îți 
dă siguranța de sine, dar 
fără a te priva de bucuria 
rezultatului final. Acum știu 
că va ieși exact așa cum mi-
am imaginat. Poate nu din 
prima încercare, dar, cu cât 
este mai muncit, povestea 
devine mai bogată. Și fiecare 
obiect are o poveste! Nu mă 
refer doar la cele trecute 

prin mintea și mâinile mele, 
dar când vine vorba de cele 
create de mine, cunosc 
povestea fiecăruia, de la 
coala albă și creionul gata de 
atac, până la forma finală, 
când uneltele sunt puse la 
locul lor și doar așchiile din 
palme îmi mai aduc aminte 
de zbaterile facerii. Nu pot 
spune că activitatea mea a 
fost sau este una de succes. 
Nu succes în accepțiunea 
universală, dar un succes 
personal, constând în 
libertate de mișcare și 
exprimare și completat de 
satisfacții financiare exact 

atât cât îmi trebuie. Mare 
parte din uneltele mele sunt 
de manufactură proprie. Fie 
că e vorba de un simplu 
ciocan special pentru 
modelat alamă, un dispozitiv 
de îndoit țeavă sau un aparat 
de gravură electro-chimică, 
toate mi-au adus aceeași 
satisfacție. Îmi pare un lucru 
firesc să poți aduce materia 
primă, dintr-o formă fără 
caracter într-una complexă, 
dătătoare de emoție sau pur 
și simplu practică, utilă, care 
la rândul ei să facă parte din 

procesul creației. Într-o eră 
cu acces la toate cunoștințele 
tehnice ale omenirii, e păcat 
să nu încerci să faci un lucru 
care să dureze. Asta ar trebui 
să încerce, măcar o dată, 
fiecare dintre noi. O brățară 
mamei, prietenei sau soției, 
un cadou unui prieten drag, 
ceva palpabil care să rămână 
peste ani, care să surprindă 
și să înmagazineze acea 
emoție a momentului 
respectiv. Ăsta e farmecul 
absolut al obiectelor 
realizate manual și 
individual: sunt de fapt, 
conserve de sentimente”.

Artă creată manual,
 în straie de poveste

Talent, imaginaţie şi multă muncă- acestea ar fi reperele drumului 
către succes al lui Sorin Radu, chitileanul maestru al gravurii 
metalului și al accesoriilor handmade ZIA, un creator special, 
pentru care bijuteriile sale sunt un alt fel de a vorbi despre oameni.

„Ce se întâmplă atunci când 
ai o mie de pasiuni, dar nu 
ai timp de niciuna?! Încerci 
să-ți faci din ele un mod de 
a trăi. E adevărat că e greu 
la început, mai ales atunci 
când vine momentul să te 
desparți de obiectele pe 
care le-ai creat, pentru că 
ăsta e compromisul ce 
trebuie făcut, dar cu timpul 
începi să te obișnuiești, iar 
acest lucru e înlesnit de 
bucuria oamenilor de a 
folosi sau purta rodul 
muncii tale, atunci când 
efortul tău e răsplătit nu 

numai material. Nu știu 
când m-am transformat din 
copilul “stricător”, spaima 
jucăriilor demontate pentru 
a vedea “ce au înăuntru” și 
niciodată montate la loc, în 
copilul care sunt acum, 
care încă mai demontez 
lucruri, singura diferență 

fiind că le și montez la loc. 
Sau, mă rog, doar pe cele 
care merită. Anii au trecut 
repede și experiența s-a 
acumulat rapid, sprijinită 
permanent de curiozitatea 
și interesul față de tot ce 
înseamnă artă, meșteșug, 
mecanică și cam tot ce 
mișcă în materie de 
frumos. Fascinat de cum a 
reușit omul să modeleze 
metalul, piatra, sunetul, am 
încercat permanent să 
înțeleg cum funcționează 
lucrurile și să vreau să 
creez și eu la rândul meu 

lucruri care să dureze, să 
aducă un strop de bucurie 
în viața oamenilor. Pictură, 
litografie, metaloplastie, 
gravură, serigrafie și 
vitraliu, sunt doar câteva 
din tehnicile pe care, de-a 
lungul anilor, am învățat 
într-o oarecare măsură să 

Poveste de succes

Monumentele Reîntregirii, ridicate pentru veacuri
Catedrala Reîntregirii 
Neamului și a Încoronării
Pe locul fostei biserici ridicată de 
Mihai Viteazul la Alba Iulia a fost 
construită Catedrala Reîntregirii 
Neamului cu sprijinul financiar al 
Familiei Regale, iar la 8 octombrie 
1922 a avut loc sfințirea și 
primirea hramului Sfinții 
Arhangheli Mihail și Gavril. Pe 15 
octombrie 1922 are loc aici 
încoronarea Regelui Ferdinand și 
a Reginei Maria ca suverani ai 
României Mari. La ceremonial 
participă Ion I.C. Brătianu, 
Președinții celor două Camere, 
Regina Elisabeta a Greciei și 

Regina Maria a Iugoslaviei, 
precum și Principii Carol, Ileana și 
Nicolae. Regele Ferdinand s-a 
încoronat cu o coroană din oțel 
turnată din metalul tunurilor 
Războiului de Independență.

Arcul de Triumf
Construcția Arcului a început în 
1922, în zona șoselei Kiseleff - 
acesta fiind ridicat cu beton armat 
și cu basoreliefurile exterioare din 
ipsos - și a fost inaugurat cu ocazia 
încoronării suveranilor români 
dar, din cauza intemperiilor, s-a 
degradat rapid. În 1935 se 
deschide sesiunea de donații 
pentru ridicarea unui nou 
monument, se strâng 7 milioane 
de lei, iar în 1936 se construiește 
prezentul Arc de Triumf, după 
modelul celui francez, din Paris, 
cu o lungime de 11 m, o lățime de 
9,5 m și o lățime de 27 m. 
Cei doi stâlpi au scări interioare 
care duc pe terasă. Arhitectul 

Petre Antonescu conduce 
lucrările, fiind ajutat de către 
Alexandru Călinescu, Mac 
Constantinescu, Ion Jalea, 
Dimitrie Paciurea și Costin 
Petrescu. Pe fațada sudică se află 
reprezentarea victoriei, iar pe 

fațada nordică sunt alegoriile 
bărbăției, credinței și alte două 
victori. 
La 1 Decembrie 1936, la 18 ani de 
la Unirea Transilvaniei cu 
România, în prezența Regelui 
Carol al II-lea, Reginei Maria și 
Prințului moștenitor Mihai, este 
inaugurat Arcul de Triumf.

Crucea de pe Caraiman
Acest monument a fost construit 
între 1926-1928, la inițiativa 
Reginei Maria și Regelui 
Ferdinand, ca un omagiu adus 
jertfei soldaților români în 
Războiul de Reîntregire. Crucea se 
află la 2210 m, are o înălțime de 
28 m, cu două brațe de 7 m fiecare 
și este cea mai înaltă cruce din 
lume situată pe un vârf muntos. 
Ideea construirii sale a aparținut 
Reginei Maria și s-a realizat din 
donațiile unor firme private sau de 
stat. A fost proiectat de arhitecții 
români George Cristinel și 
Constantin Procopiu și executat de 
către direcția de poduri din cadrul 
CFR. Inaugurarea monumentului 
s-a făcut la 14 Noiembrie 1928. 
Instalația electrică vizibilă de la 
zeci de km depărtare (300 de 
becuri de câte 500 W fiecare) a 
fost alimentată de la stația Coștila, 
iar în perioada comunistă s-a vrut 
să se monteze în vârf o stea roșie.



Poveste de Crăciun cu final deschis 
„Crăciun de poveste pentru toţi copiii!” campania caritabilă a 
„Steluței din Povești”, a pornit și anul acesta la drum să aducă 
zâmbete pe chipurile micuților din oraș.  

Mai mult de 400 de cutii au fost 
umplute cu daruri adunate, așezate 
și împachetate cu drag, vreme de 
zile și seri întregi, de voluntarii care 
s-au alăturat „Steluței”. Apoi ele au 
luat drumul către grădinița și 
școala nr.1 din Rudeni, grădinița și 
școala „Ion Olteanu”, grădinița 
„Eleonora Iliescu” și au ajuns și la 

copiii cu o situație materială 
precară din școlile „Eleonora 
Iliescu” și „Ion Vișoiu”, împărțind 
tuturor sclipiri de fericire, 
sentimentul profund al bucuriei de 
a dărui și promisiunea că vor trăi 
un altfel de Crăciun. Această 
iniţiativă de suflet aparține 
Fundaţiei „Preţuieşte Clipa”, 

Afterschool-ului „Media 10 
Chitila”, Şcolii „Prof. Ion Vişoiu”, 
Fundaţiei „Pro Chitila”, Asociaţiei 
„Sgrafito” și i-au fost alături încă 
mulți parteneri și prieteni ai 
campaniei. Cu toții au devenit 
pentru o vreme voluntari-spiriduși 
al Moșului, lucrând cu râvnă 
pentru a umple cu daruri cutiile 
pentru copiii din Chitila. În 
cadourile  frumos ambalate au stat 
cuminți cărți, rechizite, haine, 
jucării, dulciuri și alte mici daruri, 
fiecare cutie aducând bucurii și 
zâmbete pe chipul și în privirile 
sutelor de copii. „În adâncul 
sufletului, fiecare credem în 
minuni, credem că lucrurile pot fi 
schimbate, credem că există 
bunătate și o așteptăm. Și în fiecare 
an drumurile noastre se îndreaptă 
către acești copii, pentru că 
sărbătorile Crăciunului nu sunt o 
perioadă, nu sunt un sezon, ci sunt, 
de fapt, o stare de spirit. Știu că 
împreună putem împărți câte o 

porție de basm, de fericire și de 
zâmbet fiecărui copil din 
comunitatea orașului nostru”, a 
spus Georgeta Nenciu, președinte 
al Fundației „Prețuiește clipa”.
Ne alăturăm și noi mulțumirilor 
adresate tuturor celor care au 
dăruit și celor care au oferit timp și 
suflet acestei idei generoase, cu 
toții aducând, an de an, Crăciunul 
mai aproape de inimile celor mici.

Luna surprizelor 
la grădinița Voinicel

E decembrie - luna plină de bucurie pentru mari și mici deopotrivă - 
iar pentru copiii de la Voinicel, una dintre surprizele pregătite de 
Primăria Chitila a însemnat un drum în lumea muzicii și dansului. 

Primăria Orașului Chitila a reușit 
dotarea Școlii Gimnaziale „Prof. 
Ion Vișoiu” cu aparatura necesară 
constituirii a două clase 
„inteligente”. Acest concept este 
deja folosit, cu succes, în multe alte 
școli din țară și este considerat un 
nou mod de predare-învățare, cu 
ajutorul tehnicii IT. „Smart 
Classroom” este un proiect care 
oferă o soluţie digitală de învăţare 
completă ce include suport 
hardware şi software şi conţinut 
adaptat curriculumului. Microsoft 
a lansat, în urmă cu un an, 
pachetul de aplicații Google, ce are 
drept scop eficientizarea procesului 
educațional, prin gestionarea 

eficientă a timpului, feed-back 
rapid pentru elevi, evaluarea 
sistematică, comunicarea în timp 
real profesor-elev sau elev-elev. 
Proiectul presupune crearea unei 
clase utilate complet cu tehnologie 
digitală de ultimă generaţie, dar 
costurile pentru aceste servicii 
oferite de Microsoft sunt ridicate, 
astfel că profesorul Radu Badea a 
reușit să configureze un sistem 
foarte asemănător, la jumătate de 
preț. Dotările asigurate de către 
Primăria Chitila pentru cele două 
„clase digitale” sunt: 2 
videoproiectoare wi-fi, două 
laptopuri performante, două google 
chrome-cast, două routere cu 

amplificare ridicată, boxe wi-fi și 
alte echipamente IT. În plus, 
primăria a achiziționat și trei 
laptopuri de ultimă generație 

pentru directoarele școlii, pentru a 
asigura o mai bună și eficientă 
comunicare și desfășurare a 
activității educaționale.

Lotul sportivilor din cadrul Clubului 
Sportiv Chitila, participanți la 
Campionatul European de karate, 
din Malta, a fost premiat de 
autoritățile locale, semn al 
aprecierii performanțelor deosebite, 
efortului depus în pregătire și 
reprezentării cu cinste a culorilor 
naționale și a prestigiului orașului și 
clubului. La competiția organizată 
de WUKDF au participat 1800 
sportivi din toată Europa care s-au 

întrecut în probele de kumite și 
kata. Valoarea premiilor oferite 
micilor campioni și antrenorilor 
lotului a fost în cuantum de 6850 
lei. Lotul chitilean care a reușit să 
urce pe podiumul european a fost 
format din: Sauciuc Oana (3 
medalii), Tamași Maria Bianca (2 
medalii), Banciu Nicoleta (3 
medalii), Ioniță Alesia (2 medalii), 
Chiriță Bianca (o medalie) și 
Manea Alexandru (2 medalii). 

Primăria a dotat două „clase digitale” la școala „Ion Vișoiu”

Chitila își 
cinstește eroii!

,,Românașii voinicei/ știu cu toți - Unirea ce-i!”

Ce frumoasă e Chitila

„La 1 Decembrie 1918, visul de 
veacuri al românilor de 
pretutindeni s-a împlinit! Atunci 
am devenit o singură țară unde 
oamenii vorbeau, gândeau și 
simțeau românește. Acum, la 1 
Decembrie 2018, România a 
celebrat 100 de ani de la Marea 
Unire. Cu această ocazie, la 
Grădinița Voinicel am sărbătorit 
împreună în 100 de imagini și 
cuvinte, cu cei 100 de voinicei”, 
ne-a spus Daniela Militaru, 
directorul grădiniței despre 
evenimentul dedicat unui secol de 
existență a României Mari. 

De Centenar, micuții chitileni au 
venit îmbrăcați în costume 

populare viu colorate, care au 
animat de minune sala de clasă, 

iar părinții și invitații au putut 
admira expoziția: ,,100 de ani în 
100 de imagini - la Voinicel”, 
expoziție realizată de preșcolari 
împreună cu educatoarele lor. 
Și prin această activitate, cât și 
prin multe dintre cele desfășurate 
de-a lungul anului școlar, cadrele 
didactice și-au dorit ca micuții să 
acumuleze cunoștințe despre 
neam și țară, despre trecutul 
glorios al poporului nostru și să 
respecte memoria strămoșilor, dar 
și frumusețea obiceiurilor și 
tradițiilor românești. 

Trupa de teatru pentru copii 
„Galeria BumBum” a realizat un 
spectacol minunat pentru toți 
preșcolarii orașului Chitila, iar cu 
sprijinul edililor, bineînțeles că toți 
micuții particpanți la distracție au 
primit cadouri binemeritate. 

Spectacolul „Săniuțe și Mănuși”, 
animat, vesel și plin de lumină și 
culoare, a contribuit din plin la 
dezvoltarea artistică a copiilor, 
totul într-o atmosferă de 
sărbătoare feerică, instalată cu 
acest prilej.
A fost multă distracție și voie 
bună, iar timp de o oră și jumătate, 
micii spectatori au avut ocazia să 
cânte, să danseze și să se joace 
împreună cu personajele 
principale ale trupei de teatru: 
Bobo, Didi, Tina și Roza. Grădinița 
s-a dovedit încă o dată a fi o lume 
fermecată, plină de basm şi feerie 
și, totodată, lăcaşul unde se pun 
bazele ,,clădirii” fizice şi spirituale 
a ,,puiului de om”. Crăciun fericit 
copiilor și educatoarelor acestora!

Joi, 6 decembrie 2018, la Casa de 
Cultură „Tudor Arghezi” din 
Chitila, s-a desfășurat concursul pe 
teme istorice „Chitila își cinstește 
eroii”, organizat de Fundația „Pro 
Chitila” și Școala Gimnazială „Prof. 
Ion Vișoiu”. La această activitate 
educativă au participat 86 de elevi 
din clasele I-VIII din orașul nostru, 
fiecare clasă fiind reprezentată de 
către un echipaj format din doi 
copii. Aceștia au răspuns la 
întrebări care vizau verificarea 
cunoștintelor de istorie națională, 
conform bibliografiei stabilite de 
către organizatori. Astfel, elevii din 

ciclul primar au avut de studiat 
patru lecturi din volumul „Povestiri 
istorice” de Dumitru Almaș, iar cei 
din ciclul gimnazial au lecturat 
două mari teme, respectiv Războiul 
de Reîntregire Națională și Marea 
Unire. Câștigătorii au primit premii 
substanțiale din partea Primăriei 
Chitila, Fundației „Pro Chitila” și 
Cultului Eroilor „Regina Maria”. 
Câștigătorii locurilor I, II și III vor 
fi premiați cu o excursie la Cimitirul 
Eroilor de la Buzău și la Mausoleul 
Eroilor de la Mărășești. Felicitări 
participantilor, câștigătorilor și 
organizatorilor!

Clubul Sportiv Chitila a premiat campionii europeni la karate



Poveste de Crăciun cu final deschis 
„Crăciun de poveste pentru toţi copiii!” campania caritabilă a 
„Steluței din Povești”, a pornit și anul acesta la drum să aducă 
zâmbete pe chipurile micuților din oraș.  

Mai mult de 400 de cutii au fost 
umplute cu daruri adunate, așezate 
și împachetate cu drag, vreme de 
zile și seri întregi, de voluntarii care 
s-au alăturat „Steluței”. Apoi ele au 
luat drumul către grădinița și 
școala nr.1 din Rudeni, grădinița și 
școala „Ion Olteanu”, grădinița 
„Eleonora Iliescu” și au ajuns și la 

copiii cu o situație materială 
precară din școlile „Eleonora 
Iliescu” și „Ion Vișoiu”, împărțind 
tuturor sclipiri de fericire, 
sentimentul profund al bucuriei de 
a dărui și promisiunea că vor trăi 
un altfel de Crăciun. Această 
iniţiativă de suflet aparține 
Fundaţiei „Preţuieşte Clipa”, 

Afterschool-ului „Media 10 
Chitila”, Şcolii „Prof. Ion Vişoiu”, 
Fundaţiei „Pro Chitila”, Asociaţiei 
„Sgrafito” și i-au fost alături încă 
mulți parteneri și prieteni ai 
campaniei. Cu toții au devenit 
pentru o vreme voluntari-spiriduși 
al Moșului, lucrând cu râvnă 
pentru a umple cu daruri cutiile 
pentru copiii din Chitila. În 
cadourile  frumos ambalate au stat 
cuminți cărți, rechizite, haine, 
jucării, dulciuri și alte mici daruri, 
fiecare cutie aducând bucurii și 
zâmbete pe chipul și în privirile 
sutelor de copii. „În adâncul 
sufletului, fiecare credem în 
minuni, credem că lucrurile pot fi 
schimbate, credem că există 
bunătate și o așteptăm. Și în fiecare 
an drumurile noastre se îndreaptă 
către acești copii, pentru că 
sărbătorile Crăciunului nu sunt o 
perioadă, nu sunt un sezon, ci sunt, 
de fapt, o stare de spirit. Știu că 
împreună putem împărți câte o 

porție de basm, de fericire și de 
zâmbet fiecărui copil din 
comunitatea orașului nostru”, a 
spus Georgeta Nenciu, președinte 
al Fundației „Prețuiește clipa”.
Ne alăturăm și noi mulțumirilor 
adresate tuturor celor care au 
dăruit și celor care au oferit timp și 
suflet acestei idei generoase, cu 
toții aducând, an de an, Crăciunul 
mai aproape de inimile celor mici.

Luna surprizelor 
la grădinița Voinicel

E decembrie - luna plină de bucurie pentru mari și mici deopotrivă - 
iar pentru copiii de la Voinicel, una dintre surprizele pregătite de 
Primăria Chitila a însemnat un drum în lumea muzicii și dansului. 

Primăria Orașului Chitila a reușit 
dotarea Școlii Gimnaziale „Prof. 
Ion Vișoiu” cu aparatura necesară 
constituirii a două clase 
„inteligente”. Acest concept este 
deja folosit, cu succes, în multe alte 
școli din țară și este considerat un 
nou mod de predare-învățare, cu 
ajutorul tehnicii IT. „Smart 
Classroom” este un proiect care 
oferă o soluţie digitală de învăţare 
completă ce include suport 
hardware şi software şi conţinut 
adaptat curriculumului. Microsoft 
a lansat, în urmă cu un an, 
pachetul de aplicații Google, ce are 
drept scop eficientizarea procesului 
educațional, prin gestionarea 

eficientă a timpului, feed-back 
rapid pentru elevi, evaluarea 
sistematică, comunicarea în timp 
real profesor-elev sau elev-elev. 
Proiectul presupune crearea unei 
clase utilate complet cu tehnologie 
digitală de ultimă generaţie, dar 
costurile pentru aceste servicii 
oferite de Microsoft sunt ridicate, 
astfel că profesorul Radu Badea a 
reușit să configureze un sistem 
foarte asemănător, la jumătate de 
preț. Dotările asigurate de către 
Primăria Chitila pentru cele două 
„clase digitale” sunt: 2 
videoproiectoare wi-fi, două 
laptopuri performante, două google 
chrome-cast, două routere cu 

amplificare ridicată, boxe wi-fi și 
alte echipamente IT. În plus, 
primăria a achiziționat și trei 
laptopuri de ultimă generație 

pentru directoarele școlii, pentru a 
asigura o mai bună și eficientă 
comunicare și desfășurare a 
activității educaționale.

Lotul sportivilor din cadrul Clubului 
Sportiv Chitila, participanți la 
Campionatul European de karate, 
din Malta, a fost premiat de 
autoritățile locale, semn al 
aprecierii performanțelor deosebite, 
efortului depus în pregătire și 
reprezentării cu cinste a culorilor 
naționale și a prestigiului orașului și 
clubului. La competiția organizată 
de WUKDF au participat 1800 
sportivi din toată Europa care s-au 

întrecut în probele de kumite și 
kata. Valoarea premiilor oferite 
micilor campioni și antrenorilor 
lotului a fost în cuantum de 6850 
lei. Lotul chitilean care a reușit să 
urce pe podiumul european a fost 
format din: Sauciuc Oana (3 
medalii), Tamași Maria Bianca (2 
medalii), Banciu Nicoleta (3 
medalii), Ioniță Alesia (2 medalii), 
Chiriță Bianca (o medalie) și 
Manea Alexandru (2 medalii). 

Primăria a dotat două „clase digitale” la școala „Ion Vișoiu”

Chitila își 
cinstește eroii!

,,Românașii voinicei/ știu cu toți - Unirea ce-i!”

Ce frumoasă e Chitila

„La 1 Decembrie 1918, visul de 
veacuri al românilor de 
pretutindeni s-a împlinit! Atunci 
am devenit o singură țară unde 
oamenii vorbeau, gândeau și 
simțeau românește. Acum, la 1 
Decembrie 2018, România a 
celebrat 100 de ani de la Marea 
Unire. Cu această ocazie, la 
Grădinița Voinicel am sărbătorit 
împreună în 100 de imagini și 
cuvinte, cu cei 100 de voinicei”, 
ne-a spus Daniela Militaru, 
directorul grădiniței despre 
evenimentul dedicat unui secol de 
existență a României Mari. 

De Centenar, micuții chitileni au 
venit îmbrăcați în costume 

populare viu colorate, care au 
animat de minune sala de clasă, 

iar părinții și invitații au putut 
admira expoziția: ,,100 de ani în 
100 de imagini - la Voinicel”, 
expoziție realizată de preșcolari 
împreună cu educatoarele lor. 
Și prin această activitate, cât și 
prin multe dintre cele desfășurate 
de-a lungul anului școlar, cadrele 
didactice și-au dorit ca micuții să 
acumuleze cunoștințe despre 
neam și țară, despre trecutul 
glorios al poporului nostru și să 
respecte memoria strămoșilor, dar 
și frumusețea obiceiurilor și 
tradițiilor românești. 

Trupa de teatru pentru copii 
„Galeria BumBum” a realizat un 
spectacol minunat pentru toți 
preșcolarii orașului Chitila, iar cu 
sprijinul edililor, bineînțeles că toți 
micuții particpanți la distracție au 
primit cadouri binemeritate. 

Spectacolul „Săniuțe și Mănuși”, 
animat, vesel și plin de lumină și 
culoare, a contribuit din plin la 
dezvoltarea artistică a copiilor, 
totul într-o atmosferă de 
sărbătoare feerică, instalată cu 
acest prilej.
A fost multă distracție și voie 
bună, iar timp de o oră și jumătate, 
micii spectatori au avut ocazia să 
cânte, să danseze și să se joace 
împreună cu personajele 
principale ale trupei de teatru: 
Bobo, Didi, Tina și Roza. Grădinița 
s-a dovedit încă o dată a fi o lume 
fermecată, plină de basm şi feerie 
și, totodată, lăcaşul unde se pun 
bazele ,,clădirii” fizice şi spirituale 
a ,,puiului de om”. Crăciun fericit 
copiilor și educatoarelor acestora!

Joi, 6 decembrie 2018, la Casa de 
Cultură „Tudor Arghezi” din 
Chitila, s-a desfășurat concursul pe 
teme istorice „Chitila își cinstește 
eroii”, organizat de Fundația „Pro 
Chitila” și Școala Gimnazială „Prof. 
Ion Vișoiu”. La această activitate 
educativă au participat 86 de elevi 
din clasele I-VIII din orașul nostru, 
fiecare clasă fiind reprezentată de 
către un echipaj format din doi 
copii. Aceștia au răspuns la 
întrebări care vizau verificarea 
cunoștintelor de istorie națională, 
conform bibliografiei stabilite de 
către organizatori. Astfel, elevii din 

ciclul primar au avut de studiat 
patru lecturi din volumul „Povestiri 
istorice” de Dumitru Almaș, iar cei 
din ciclul gimnazial au lecturat 
două mari teme, respectiv Războiul 
de Reîntregire Națională și Marea 
Unire. Câștigătorii au primit premii 
substanțiale din partea Primăriei 
Chitila, Fundației „Pro Chitila” și 
Cultului Eroilor „Regina Maria”. 
Câștigătorii locurilor I, II și III vor 
fi premiați cu o excursie la Cimitirul 
Eroilor de la Buzău și la Mausoleul 
Eroilor de la Mărășești. Felicitări 
participantilor, câștigătorilor și 
organizatorilor!

Clubul Sportiv Chitila a premiat campionii europeni la karate



DEVINO 
VOLUNTAR!

Ne poți ajuta ca voluntar, contribuind la dezvoltarea pe plan local 
a unor proiecte și programe din domeniile educației, sănătății, 
protecției mediului, sportului și al dezvoltării sociale, precum și 
prin promovarea valorilor culturii românești. 

Alătură-ni-te!
Ne găsești la adresa de e-mail: fundatia_pro_chitila@yahoo.com
www.pro-chitila.ro

MAI RAPID CĂTRE CAPITALĂ

Pentru a veni în sprijinul călătorilor care doresc să ajungă rapid în 
Capitală sau care fac regulat acest drum și vor să renunțe la varianta 
auto, extrem de aglomerată uneori, vă punem la dispoziție orarul 
trenurilor de călători din stația CFR Chitila pe relația cu Bucureștiul 
precum și costul biletelor și abonamentelor: 

P - Particular
N - Bucuresti Nord gr.A
B - Bucuresti Nord gr.B ( Bucuresti Basarab)
Nu circula: 6-Sâmb, 7-Dumin, SL-sărbători legale

                                  = 3.4 lei
                             = 1.7 lei

                      = 6.2 lei
     = 71,40 lei

 = 35.70 lei
             = 20.40 lei 

                   = 25,50 lei
= 44.20 lei

              = 56.10 lei

Bilet intreg                                   
Bilet elevi,copii                             
Bilet intreg dus-intors                     
Abonament lunar nr. nelimitat de călătorii       
Abonament lunar elev nr. nelimitat de călătorii 
Abonament săptămânal                   
Abonament  5 zile                           
Abonament  10 zile                         
Abonament  lunar 15 zile                 

ANUNȚ ANGAJARE 
ȘOFERI

Societatea ECOTRANS STCM SRL cu punctul de 
lucru în oraşul Chitila, județul Ilfov, Șoseaua 
Banatului, nr.109 A, et.2, biroul nr. 2.

Angajează șoferi profesioniști cu permis categoria D și 
atestat de transport persoane, perioadă nedeterminată.
Persoanele interesate pot transmite CV-ul la adresa de 
email recrutariecotrans.stcm@gmail.com.
 
Relaţii suplimentare se pot obţine la punctul de lucru al 
societății Ecotrans STCM din Șoseaua Banatului 
nr.109 A, et.2, biroul nr.2 şi la numărul de telefon 
0745.216.141. 
Societatea Ecotrans STCM este înființată de Primăria 
Chitila și Primăria Mogoșoaia din judetul Ilfov.

Un artist plastic din Chitila vă invită să 
descoperiți podoabele inspirate de trecutul 
românilor.
Podoabele din Colecția ZIA100 respiră istorie: 
Simbolul dacic, solar, de la Cucuteni ce dăinuie 
de peste 2000 de ani, Motivul tradițional 
românesc, amprenta însăși a neamului nostru, 
Poarta sărutului a lui Brâncuși, Toate unite în 
tricolor.
Vă invităm să descoperiți podoabele noastre pe 
pagina de facebook, ZIA, de unde puteți și 
comanda.
Purtați-le cu dragoste!
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